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Not to be published before Brussels, December 1979

11 December 1979 - 12 roon

APPROVAL OF APPLICATIONS FOR ASSISTANCE FROM THE SOCIAL FUND -
SECOND BATCH 19791

The Commission has approved the second batch of applications for
assistance from the European Social Fund for 1979.

Social Fund assistance in respect of these applications will amount
to approximately 627 m EUA. Added to the ¥ 152 m EUA earmarked for the
- first batch of applications in June 1979 (see Memo P-69), this brings
the total amount of assistance approved to 777 m EUA, i.e. more than the
Fund's 1979 budget for commitment of 767.5 m EUA. The shortfall is
A covered by funds available for re-employment as a result of withdrawals
' on commitments for 1978 and 1979. T

Because of the Late submission of applications by the Member States, a
third batch of approvals remains to be announced in the coming weeks for
operations in favour of women.

Consequently, the annexed table giving details of assistance granted
under the second batch of approvals for 1979 does not constitute a valid
basis for conclusions regarding the overall distribution of Fund aid.

Tcom79)484.
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EMBARGO : 11 decembre 1979 - 12 H Bruxelles, décembre 1979.

Approbation des demandes d'aides au Fonds social - Deuxiéme tranche 1979 (1)

La Commission a approuvé le financement de la deuxiéme tranche de demandes
d'aides au Fonds social européen pour 1979.

Ces aides portent sur environ 627 MUCE, montant qui vient s'ajouter aux
+ 152 MUCE de la premiére tranche accordés en juin 1979 (vair note P-69).
Le total de ces deux montants, & savoir 777 MUCE, dépasse les crédits
d'engagement de 767,5 MUCE prévus par le budget pour le Fonds social en 1979.
Ce dépassement est absorbé par des restitutions sur des agrements
autorisés en 1978 et 1979. .

En outre, une troisiéme tranche d'aides sera accordée dans les semaines
& venir a des projets concernant les femmes, les demandes des Etats membres
ayant été introduites tardivement,“_

Aussi le tableau annexé a cette note et qui reprend le détail des aides
du Fonds social pour la deuxiéme série 1979 ne permet=il pas de tirer des
conclusions quant aux allocations totales.

e at———————
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